
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. szeptember 26. (18:13-19:16)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Ügyvivő Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Horváth Szonja Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Megbízott Kommunikációs Bizottság

elnöke

7. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

9. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

10.Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős Bizottsági tag

11. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

12.Szupkay Benedek Meghívott vendég

13.Szántó Lili Meghívott vendég
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Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Deák Barbara azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy sikeresen lezárult a szociális
támogatás időszak, valamint 20-21-én a korrekciózás is. 22-én a rendkívüli szociális
ösztöndíjak bírálásával foglalkozott, valamint elment egy EHSZÖB ülésre. A tegnapi napon,
25-én volt az utalási listák elküldésének határideje, ám ezeket ő már előzőtesen el is küldte.

Horváth Szonja 21-én EHÖK Gólyatábor feedback megbeszélésen volt, tegnap, 25-én
pedig egy Gazdasági Bizottsági ülésen vett részt. Ezzel kapcsolatban elmondja, hogy
valószínűleg a HÖK-nek kell majd csinálnia egy eszközbankot, ahova minden kar felteszi
majd a leltárját és ennek köszönhetően kölcsön tudnak majd kérdi dolgokat a karok
egymástól. Horváth Szonja szerint ez leginkább a fény és hangtechnikai eszközök esetében
lesz kiemelten fontos. Elmondja, hogy kell egy személy, aki majd ezt a leltárt folyamatosan
felügyeli és jelöli, hogy éppen melyik eszköz van használatban és melyik szabad. Az
Elnökség egyetért abban, hogy ez az ember a Gazdasági Bizottság Elnöke legyen a
Logisztikáért felelős bizottsági tag, Besenyei Bence segítségével. Horváth Szonja elmondja
még, hogy leadott ma egy oklevél igénylőt a delegált képzésre.

Layton Sandra azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy készített egy kérdőívet a
tavalyi képzéstartóknak, amit majd megkapnak, illetve az Animátori Kör csoportjába is be
lesz majd küldve egy form.

Németh Fanni kirakta a fogadóórás táblázatot és kéri a jelenlévőket, hogy töltsék ki és
szóljanak a Bizottságuk tagjainak is. Elmondja még, hogy elkezdett foglalkozni a fejtágító
alkalom szervezésével és összeállításával. Kitette az új színes borítékokat a HÖK Irodába és
kéri az Elnökség tagjait, hogy majd küldjenek képet, amit kitehet mellé.

Lillik Dóra beszámol a Get to Know eseményről, ami múlt héten zajlott le a külföldi
hallgatóknak, illetve megemlíti a most hétvégére szerveződő Back to the childhood eseményt.
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Dóth Dorottya Panna 19-én az Elnökségi ülés után felkérte Túri Dorottyát
Sportreferensnek, aki már el is kezdte tervezni az első rendezvényt. Beszámol még arról, hogy
21-én részt ő is vett az EHÖK Gólyatábor feedbacken.

Szupkay Benedek azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy ezen kívül még két
ülésre fog eljönni. Szeptember 19-én részt vett egy jubileumi megbeszélésen, 20-án pedig egy
feedback meetingen az operatív csapattal és beszélt Zsolnai Dórival is. Elmondja, hogy a
delegált képzések meg lettek hirdetve, a plakátok ki lettek rakva és a helyek nagyon gyorsan
be is teltek. Megosztja a jelenlévőkkel, hogy ma vagy holnap pedig ki fognak kerülni a
Gólyahéten készült képek.

Czingráber Péter 20-án megtartotta az első szerkesztőségi ülést és elmondja, hogy
vannak ígéretes új tagok, azonban még mindig nincsenek túl sokan, úgyhogy örülne nagyon a
külföldi hallgatók csatlakozásának. Beszámol még arról, hogy kiadták az első verset,
megosztották Facebookon és a jelentkezési posztot is újra kitették.

Demetrovics Hanna arról számol be, hogy 25-én írt egy határozatot az EHÖK
Küldöttgyűlésébe való tagok delegálásáról. Felhívja az Elnökség tagjainak figyelmét arra,
hogy félévente két Bizottsági ülést kell tartani. Emellett elmondja, hogy beszélt Krasz Péterrel
a választásokkal kapcsolatban és, ha az Elnökség is egyetért ő azt preferálná, ha a választások
kiírása a 29-én lenne.

Andrónyi Réka azt osztja meg a jelenlévőkkel, hogy Szombathelyen a választások
elvileg előző hétfőn elindultak, de ő bárkit kérdezett erről nem kapott választ. Biztosítja az
Elnökség tagjait, hogy majd kideríti ez miért lehet.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy 20-án részt vett egy EHÖK Elnökségi ülésen, ahol
átbeszélték többek között az EEnjoy programot is. Elmondták, hogy szeretnének szeptember
30-ig embereket toborozni a programhoz és kitaláltak egy jó cselekményt is a játékhoz. Fejes
Zsófia majd körbeküldi, hogy hova és milyen pozícióra várnak embereket, illetve kéri az
Elnökség tagjait, hogy olvassák ezt át és szóljanak neki, ha valakit alkalmasnának találnak
egy munkára. Elmondja, hogy 21-én Horváth Szonjával és Tóth Dorottya Pannával részt
vettek egy Gólyatábor feedbacken, ma pedig egy vezetői értekezleten volt. A megbeszélésen
azt mondták, hogy az egyetemet valószínűleg nem fogják bezárni télen, hanem a tervezettek
szerint a szokásos rövidített nyitvatartás várható. A Karon idén 4863 hallgató tanul, az angol
nyelvű képzések száma nagyban gyarapodott az eddigi évekhez képest, Szombathelyen pedig
jelenleg 401 hallgató van. Megosztja még az Elnökség tagjaival, hogy Fehérvári Anikó, a
Neveléstudományi Intézet vezetője azzal a kéréssel fordult hozzá, hogy szeretnék jobban
bevonni a külföldi hallgatókat és szabadabb kommunikációt biztosítani nekik a magyar
hallgatókkal. Fejes Zsófia kéri Lillik Dórát, hogy majd keresse fel ezzel kapcsolatban.
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2. Egyebek

Fejes Zsófia kérdezi Szupkay Benedeket és Wawra Mátét, hogy mi a helyzet náluk az
utánpótlással. Wawra Máté azt válaszolja, hogy már merült fel egy név, de egyelőre semmi
biztosat nem tud mondani. Fejes Zsófia kéri az Elnökség tagjait, hogy jelezzenek vissza
Facebookon, hogy ott tudnak-e lenni a jubileumi eseményen október 19-én. Elmondja még,
hogy október 10-én az Elnökségi ülést hamarabb kellene elkezdeni, 17:30-kor, mert 19 órától
a delegált képzésen lesz egy fél órás blokkja az Elnökségnek, erről majd Harangozó Pálma
küld bővebb információkat

Deák Barbara ismét felveti a mentorokkal kapcsolatban még mindig függőben lévő
ügyet, és kéri, hogy legyen valami döntés ezzel kapcsolatban. Az Elnökség tagjai megvitatják
a témát és a Lillik Dóra által írt kérdésekre kapott válaszokat. Végül arra a következtetésre
jutnak, hogy egy utólagosan igényelhető közéleti ösztöndíjat fel lehetne ajánlani, amelynek
személyenkénti összegét a fennálló pénzből és az emberek számából lehetne kiszámítani.
Deák Barbara beszámol még arról, hogy Nagy Anna a következő félévben Erasmuson lesz,
ezért az ő helyére majd kell keresni valakit.

Lillik Dóra elmondja, hogy szeretne kialakítani egy munkacsoportot olyan
emberekkel, akiknek van affinitásuk események megszervezéséhez. Kérdezi az Elnökséget,
hogy nekik eszükbe jut-e valaki és a továbbiakban fel is merül néhány ötlet. Lillik Dóra
szerint 5-6 ember lenne ideális.

Szupkay Benedek felveti, hogy a PPK HÖK weboldala nagyon régen volt frissítve és
designolva. Ezzel kapcsolatban kéri a jelenlévőket, hogy amennyiben vannak ötleteik ne
tartsák magukban. Erről ki is fog majd tenni egy posztot a HÖK Facebook csoportjába, ahol
egy közös dokumentumba érkezhetnek az ötletek.

Demetrovics Hanna szóba hozza még azt a problémát, hogy sajnos néhány tanárt
nagyon nehéz elérni és kérdezi Fejes Zsófiát, hogy mit lehet erről tudni, illetve van-e bármi,
amit a HÖK tehetne a jobb kommunikáció érdekében. Fejes Zsófia biztosítja, hogy
utánakérdez majd a témának.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:16 perckor lezárja.

Budapest, 2023. szeptember 26.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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